

2023-11-06

DCSD သည် ကုလသမဂ္ဂနေ့ နှင့် ၎င်း၏ ကွဲပြားသော ပညာရေးဆိုင်ရာ ရွေးချယ်မှုများကို ဂုဏ်ပြုခြင်း

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) သည် အောက်တိုဘာလ 28 ရက်နေ့၌ Indian Creek မူလတန်းကျောင်းတွင် ကျင်းပသည့် အဖွဲ့အစည်း၏ 78 နှစ်မြောက် ကုလသမဂ္ဂနေ့ အထိမ်းအမှတ်ဂုဏ်ပြုပွဲသို့ တက်ရောက်ရန် Atlanta Chapter နှင့် ပူးပေါင်းခဲ့သည်။

ကုလသမဂ္ဂနေ့သည် "ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများနှင့် ဒုက္ခသည်များအတွက် ဂုဏ်သိက္ခာ၊ သာတူညီမျှမှုနှင့် တရားမျှတမှု" တို့ကို မြှင့်တင်ခြင်း၏ အရေးပါမှုကို အလေးပေးကာ ဂုဏ်ပြုရန် တောင်းဆိုထားသည်။ 2023 UN နေ့ သည် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းရှိ ဒုက္ခသည်များနှင့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူ များ၏ အခွင့်အရေးနှင့် ကျန်းမာရေးအတွက် လှုံ့ဆော်ပေးသည့် ကုလသမဂ္ဂ၏ ကတိကဝတ်ကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ အားကောင်းသည့် သတိပေးချက်တစ်ခု အဖြစ် လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။ DCSD ကြီးကြပ်ရေးမှူး ဒေါက်တာ Devon Q. Horton သည် အခမ်းအနားတွင် အဓိကဟောပြောသူများထဲမှ တစ်ဦးဖြစ်ပြီး ခရိုင်သည် ယဉ်ကျေးမှုများ၊ ဆန်းသစ် တီထွင်မှုနှင့် ရည်မှန်းချက်များ အရည်ပျော်သွားပုံကို မှတ်ချက်ချခဲ့သည်။

"Dunwoody မှနေ Damascus အထိ၊ Tucker မှနေ ထိုင်း၊ Stone Mountain မှနေ ဆီးရီးယားအထိ၊ Chamblee မှနေ Czechoslovakia အထိ၊ လစ်သိုနီးယား မှနေ လိုက်ဘေးရီးယားအထိ - အမေရိက၏ ကျယ်ပြောလှတဲ့ ဗဟိုအချက်အချာနယ်မြေ တစ်လျှောက် နဲ့ ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းမှာရှိတဲ့ တခြားနေရာတိုင်းအထိသို့ - "ကလေးတွေ အားလုံးဟာ အောင်မြင်မှုနဲ့ ပြည့်စုံရုံသာမက သူတို့ရဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းထဲမှာ အားလုံးကို ကြိုဆိုတဲ့ လုပ်ငန်းဆောင်တာ၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု နဲ့ ဖြစ်ထွန်းတဲ့ လူ့အဖွဲ့အစည်းကို ပံ့ပိုးပေးတဲ့ အရာတစ်ခုကို ရရှိရန် ထိုက်တန်ပါတယ်" ဟု Dr. Horton ပြောကြားခဲ့သည်။

"ကျွန်တော်တို့ဟာ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ရှိ ပြည်သူတစ်ရပ်အနေဖြင့် ပိုမို ခိုင်မာ စည်းလုံးလာလေလေ၊ အားကောင်းပြီး စည်းစည်းလုံးလုံး အားကောင်းအောင် တွန်းအားပေးတဲ့ ပြည်သူတစ်ရပ်အဖြစ် တည်ရှိလေ ဖြစ်နိုင်မှာပါ။"

ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ USA (UNA-USA) သည် 1945 ခုနှစ်မှစတင်၍ United Nations ကိုထောက်ပံ့ရန် ရည်စူးထားသော အမေရိကန်လူမျိုးများ၏ လှုပ်ရှားမှု တစ်ခုဖြစ်သည်။ အဖွဲ့ဝင် 20,000 ကျော်နှင့် နိုင်ငံတစ်ဝှမ်းရှိ အခန်းပေါင်း 200 ကျော်ဖြင့် UNA-USA အဖွဲ့ဝင်များသည် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုတွင် ၎င်းတို့၏ ကတိကဝတ်များနှင့် စည်းလုံးညီညွတ်ပြီး ကုလသမဂ္ဂ၏ မစ်ရှင်ကို မြှင့်တင်ရန်နှင့် ရေရှည်တည်တံ့သော ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပန်းတိုင်များ အောင်မြင်ရေးတွင် ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးစီက ပါဝင်နိုင်သည်ဟု ယုံကြည်ကြသည်။

Dr. Horton မှန်ကန်စွာ ထောက်ပြထားသည့်အတိုင်း DCSD သည် ဘာသာစကား 140 ကျော်နှင့် နိုင်ငံပေါင်း 180 ကျော်ကို ကိုယ်စားပြုသော ကျောင်းသားများ အတွက် အိမ်ဖြစ်သည်။ ခရိုင်သည် ကျယ်ပြန့်သော လေ့လာသင်ယူမှုရွေးချယ်စရာများကို ပေးဆောင်သည့် အတွက် ဂုဏ်ယူပါသည်။

"ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ကျောင်းသားတွေဟာ ကျွန်တော်တို့ကမ္ဘာရဲ့ ထောင့်တိုင်းနီးပါးမှနေ လာကြပါတယ်။ ကျေးဇူးတင်စွာဖြင့် DeKalb ကောင်တီကျောင်းတွေမှာ နိုင်ငံတကာ Baccalaureate ၊ Charter နဲ့ Montessori ပရိုဂရမ်တွေထဲ STEM ရဲ့ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းကျောင်းတွေ အပါအဝင် ပညာရေးဆိုင်ရာ လမ်းကြောင်းများစွာ တိုးလာနေပါတယ်။ အဲဒါတွေဟာ ကလေးတစ်ဦးစီရဲ့ တစ်ဦးချင်း ထက်မြက်မှုကို ပြုစုပျိုးထောင်ဖို့ အတွက် မြင့်မြတ်တဲ့ ကတိကဝတ်တစ်ခုအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါတယ်" ဟု Dr. Horton က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

Indian Creek မူလတန်းကျောင်းရှိ ဤစိတ်လှုပ်ရှားဖွယ် 2023 UN နေ့ ဖြစ်ရပ်မှ မြင်ကွင်းများနှင့် အသံများအတွက် ကြည့်ရှုရန် -

- ရုပ်ပုံများ - <https://www.flickr.com/photos/dekalbschools/sets/72177720312268845/>
- ဗွီဒီယို - <https://www.youtube.com/watch?v=8iTjmjiQVUM>